

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, has announced the following appointment, which will take effect in early autumn.

Mr. Pierre Trottier, 48, of Montreal, now Minister-Counsellor at the Canadian Embassy in Moscow, to be Ambassador to Peru and Ambassador to Bolivia. He succeeds Mr. Pierre Charpentier who is returning to Ottawa.

--
Biographical notes are attached.

* * *

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures,
Monsieur Mitchell Sharp, annonce aujourd'hui la nomination
suivante qui prend effet à l'automne.

M. Pierre Trottier, 48 ans, de Montréal,
ministre-conseiller à l'ambassade du Canada à Moscou, au
poste d'ambassadeur au Pérou et d'ambassadeur en Bolivie.
Il succédera à Mr. Pierre Charpentier qui reviendra à
Ottawa.

--
Des notes biographiques sont annexées.